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VGF styrelses yttrande på motionen från Borås Golfklubb 

 

 

Allmänt 
Frågan om fler klubblag i samma klass för seriespelet har diskuterats vid flertal   
tillfällen. Senast var frågan uppe för diskussion på planeringskonferensen i  
november 2022 i TKO gruppen. Efter diskussionen kom TKO fram till att besluta  
att inte införa fler lag från samma klubb i seriespelet. En av orsakerna är att  
administrationen blir alltför och svår att hantera.  

 
 
Styrelsens yttrande:  
Styrelsen stödjer TKO i sitt beslut och föreslår att klubbarna avslår motionen 
från Borås GK. 

 


